
 

  

  

Arresølund Seniorbofællesskab   
Lejerbo afd. 787 - 1   

    

 

Bestyrelsesmøde onsdag 5. juni 2024 kl. 10.00 i Fælleshuset 
Deltagere: Bente, Maria, Hanne S, Merete, Troels  

Afbud:  

 

Dagsorden       Referat 
 1.  Godkendelse af referat fra 

bestyrelsesmødet 4. april 
2024 
 

Referatet er godkendt 

2.  Nyt fra formanden Ventilationen i fælleshuset er blevet repareret.  
 
Alle lysstandere på fællesarealet har været skilt og der er fjernet my-
rer bo i disse 
 
Formanden har i sidste uge talt med Rasmus om diverse udeståender: 
 

1. Maling af det sorte træværk. Vi har stadig ikke fået nogen 
startdato på opgaven og er derfor bekymrede for om kan blive 
færdig inden højsommeren som oprindeligt planlagt. 
 
Rasmus lover at rykke for en dato, og lover samtidig, at den 
nødvendige reparation af træværket bliver klaret før malerne 
kommer. 
 

2. Siveslagen i stenbedet er udskiftet. Ukrudtet i bedet bliver 
fjernet inden for de næste 14 dage. 
 

3. Udskiftning af raftehegn. Vi plejer at få en plan og informering 
af de berørte bofæller.  
Rasmus lover, at den kommer snart. 
 

4. Reetablering af de grønne områder og græsrobotten efter TDC 
NET’s arbejde. 
Rasmus rykker TDC NET og vender hurtigt tilbage. 
 

5. Græsset er nu knæhøjt. Rasmus lover, at det bliver ordnet in-
denfor de næste 1-2 uger. 
 

6. Vi efterlyser generelt planer med forventet dato for udførelse 
for alle opgaver. 
 

Det blev besluttet, at vi vedligeholder en liste med opgaver og projek-
ter, der er aftalt med Rasmus/Lejerbo. Listen kan løbende danne 
grundlag for vores samtaler med Rasmus. 
Troels er sekretær på denne liste. 
 
Nyholm har den 31/5 klippet den høje hæk med vores vestlige nabo 
og ”luftet” bedene på fællesarealet den 4/6. Det er ikke helt klart, 
hvornår vi ser mere til Nyholm og hvilke opgaver der bliver løst. 
 



Side 2 af 2 
 

Formanden har haft besøg fra forsyningen, og har fået indstillet fjern-
varme-installationen korrekt. 
 

3.  Fartbegrænsning ved kør-
sel inde på fællesområdet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Emner til beboermøde 
Forslag fra beboerne 

Flere af vores bofæller har bemærket, at nogle beboere kører lidt for 
friskt i bil på området (herunder også medlemmer af bestyrelsen!). 
 
Det kan føles utrygt, hvis man har mindre børn eller hunde på besøg - 
særlig for bofæller i nr. 2-8, hvor der køres tæt på udgangen fra forha-
ven. 
 
Det henstilles, at hastigheden holdes på max 10 km/t. 
 
Ligeledes henstilles det, at en tidligere beslutning om ikke at cykle i 
området respekteres. Dette gælder også, hvis vi har børn/børnebørn 
på besøg med løbehjul eller cykler. 
 
Det vil også være naturligt at henvise ”fremmede” på gennemkørsel 
til den offentlige sti mellem Hyrdinden og Skorstensfejeren. 
 
 
Vi holder beboermøde, tirsdag den 6. august 2024 
 
Bestyrelsen opfordrer alle til at komme med forslag til emner, der 
ønskes behandlet på mødet. 

 

4. Input fra bestyrelsesmed-
lemmer 
 
 

Thor og Troels har holdt møde med Lejerbo om Råderetskataloget. 
Forløb og resultat af mødet bliver sat på dagsordenen for beboermø-
det. 
 

5. Dato for næste møde Torsdag, den 1.august 2024 

6. Punkter til næste møde Beboermødet, den 6. august 2024 

7. Eventuelt Grafer over forbrug af el, vand og varme sendes ud til bestyrelsen.  

 
 

Bente Pedersen    Troels Lynnerup 

Formand    Sekretær 
 


